

No. 10921. INTERNATIONAL HEALTH REGULATIONS. ADOPTED BY THE TWENTY-SECOND WORLD HEALTH ASSEMBLY AT BOSTON ON 25 JULY 1969¹

N° 10921. RÈGLEMENT SANITAIRE INTERNATIONAL. ADOPTÉ PAR LA VINGT-DEUXIÈME ASSEMBLÉE MONDIALE DE LA SANTÉ À BOSTON LE 25 JUILLET 1969¹

APPLICATION of the above-mentioned Regulations, as amended by the Additional Regulations of 23 May 1973²

The Regulations, as amended by the Additional Regulations of 23 May 1973, came into force on the date indicated in respect of the following State, which had notified neither rejection nor reservation within the delay of three months from the date (11 November 1980) on which it became a member of the Organization:

11 February 1981

SAINT LUCIA

Certified statement was registered by the World Health Organization on 5 May 1981.

APPLICATION du Règlement susmentionné, tel qu'amendé par le Règlement additionnel du 23 mai 1973²

Le Règlement, tel qu'amendé par le Règlement additionnel du 23 mai 1973, est entré en vigueur à la date suivante à l'égard de l'Etat ci-après qui n'avait fait connaître ni refus ni réserve dans le délai de trois mois à compter de la date (11 novembre 1980) à laquelle il est devenu membre de l'Organisation :

11 février 1981

SAINTE-LUCIE

La déclaration certifiée a été enregistrée par l'Organisation mondiale de la santé le 5 mai 1981.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 764, p. 3, and annex A in volumes 943, 999, 1027, 1077, 1110, 1144, 1175, 1196 and 1197.

² *Ibid.*, vol. 943, p. 428.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 764, p. 3, et annexe A des volumes 943, 999, 1027, 1077, 1110, 1144, 1175, 1196 et 1197.

² *Ibid.*, vol. 943, p. 433.